

# Decanter

the world's best wine magazine

## Château de La Commanderie Cuvée Rubis 2020 Lalande-de-Pomerol

Single Tasting

**93/100**

Tasted by : Georgina Hindle  
(at CVBG, Belgrave, 01 Feb 2023)

Drinking windows : 2025 - 2036



Lovely aromatic expression on the nose, alive and forthcoming. Deep, dark, rich and black fruited. Lovely weight in the mouth, rich tannins, fine but ever so slightly textured, like silky strands that have an edge of coffee, bitter dark chocolate and slate. It's strong, this is not a simple or light wine, but it's delivered so well. It's soft in its big approach with a really juice core. A stand out and one to look out for. still youthful, so give this a few years or a long carafe, but I like the detail and the nuance, and the overall style. Confident and outrageously charming.

Belle expression aromatique au nez, vivante et agréable . Profond, sombre, riche en fruits noirs. Une belle matière en bouche, des tanins riches et fins mais une texture soyeuse aux notes de café, de chocolat noir amer et minérales. Il est puissant, ce n'est pas un vin simple ou léger, mais le rendu est tellement agréable. Il est doux dans sa grande approche avec une texture juteuse. A ressortir et surveiller. Il est encore jeune, alors donnez-lui quelques années ou une aération en carafe, mais j'aime le détail et la nuance, et le style général. Confiant et outrageusement charmant.

